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Z A P I S N I K 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

22. junija 2023, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 20 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. V nadaljevanju se je seji z zamudo, pri točki 4, 

pridružil Ivan Kajdič.  

Tako je bilo na seji v nadaljevanju navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta, in sicer:  

dr. Suzana BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, 

mag., Renata GJÜREČ, Katarina HAFNER, Ivan KAJDIČ, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  

Tomaž MUNDA, Miroslav NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton 

(Zvone) ROŽMAN, Marko ŠAJNOVIČ, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, Karmen ZORKO 

VUKAN, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Dominika FRAS, Darko FRAS, Majda 

FERENC, Simona PELCL; 

− Aleksander KUPLJENIK, direktor Inštituta za javno finančno pravo; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja;  

− zainteresirani občani.  

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje.  

Javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred 

pričetkom seje na mize razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  

− K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude članov in članic občinskega sveta  (objavljen prvi del 

odgovorov na spletni strani občine dne 22. 6. 2023); 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika  4. redne seje Občinskega sveta z dne 18. 5. 2023  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 4. redne seje občinskega sveta z dne 18. 5. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno  (20  navzočih, od tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
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Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 4. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 18. 5. 2023. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 5 . redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 

objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Na dan seje, 22. 6. 2023, 

je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Razpravljal je Tomaž MUNDA, ki je predlagal umik 9. točke »Sklep o potrditvi Elaborata o 

oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne GJS zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov« iz 

predloga dnevnega reda.  

Drugih prijav k razprav ni bilo, zato je županja zaključila razpravo o predlogu dnevnega reda in v 

nadaljevanju pojasnila razloge predlagatelja za uvrstitev 9. točke v predlog dnevnega reda. Nato je 

dala na glasovanje predlog, da se 9. točka umakne iz predloga dnevnega reda.  

Članice in člani občinskega sveta predlog za umik 9. točke iz predloga dnevnega reda niso sprejeli 

(20 navzočih, od tega 6 ZA – 10 PROTI).  

Nato je županja dala na glasovanje celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega 

sveta so z večino glasov (20 navzočih, od tega 14 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 4. redne seje občinskega sveta z dne 18. 5. 2023  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Končno poročilo o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja Občine Gornja Radgona – 

pregled poslovanja občine za leto 2022 

6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 (druga obravnava) 

7. Pravilnik o ohranjanju in spodbujano razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona 

(skrajšani postopek) 

8. Letni program športa v Občini Gornja Radgona za leto 2023 

9. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne GJS zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov 

10. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da je bil na dan seje, 22. 6. 2023, javno objavljen prvi del odgovorov na 

vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana na 4. redni seji Občinskega sveta 

dne 18. 5. 2023, in sicer: 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Tomaž MUNDA; 

➢ odgovori na eno vprašanje in dve pobudi, ki jih je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, 

mag.; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Miroslav NJIVAR;  

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta David ROŠKAR; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podala članica občinskega sveta Karmen ZORKO VUKAN.  
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Manjkajoči trije odgovori (in sicer na eno vprašanje in dve pobudi člana občinskega sveta Franca 

Farteka) so že v pripravi in bodo objavljeni naknadno. 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

 

David ROŠKAR, član občinskega sveta, je podal naslednje tri POBUDE:   

1. »Glede na to, da se v zadnjem času na vprašanja in pobude (iz prejšnje seje) podajajo odgovori 

na dan same (naslednje) seje občinskega sveta, predlagam, da se skliče naslednja seja 

občinskega sveta v takšnem časovnem intervalu, da bomo te odgovore dobili prej in jih bomo 

proučili. Imamo pravico po poslovniku zaprositi za dodatne odgovore oz. dodatne obrazložitve.« 
 

2. »V tem enomesečnem obdobju, odkar smo se zadnje sestali, sem malo proučil naša društva. Že 

večkrat sem jih omenil na tej govornici. Izredno težko delujejo. Zato predlagam, da je to začasno 

financiranje v tem letu, zadnje začasno financiranje. Kajti društva kot takšna (vsaj nekatera) ne 

bodo morala več delovati in bomo tako imenovani grobarji teh društev mi, v občinskem svetu, 

kajti vsi pravijo in sprašujejo, kdaj bomo sprejeli občinski proračun. Kajti potem se pripravljajo 

razpisi in naša društva potem naj delujejo zadnje štiri mesece?«  
 

3. »Gradivo za sejo občinskega sveta … sami vemo, kako je bilo v preteklosti. V petek sem dobil 

gradivo za sejo občinskega sveta. Ne vem, koliko si jih je med vami to gradivo prebralo. Jaz si 

ga sem. Premalo časa je. Sedem dni po poslovniku je čisto dovolj, ampak ko obravnavamo 

materijo, ki se imenuje občinski proračun, je sedem dni absolutno premalo, zato dajem pobudo, 

da gradivo pride prej oz. vsaj 14 dni prej, ko se obravnava proračun.« 
 

 

Županja je Davidu Roškarju odgovorila, da je bila občina v zadnjih osmih letih šest krat v obdobju 

začasnega financiranja, tudi v času njegovega opravljanja funkcije podžupana, zato zavrača očitek 

za »grobarje društev« in ne sprejema in podpira takšnega populizma v občinskem svetu. Zaveda 

se, da je potrebno proračun sprejeti. Pred 1. januarjem, kar letos žal bilo mogoče. Pravočasno in po 

določilih poslovnika je bilo gradivo za sejo javno objavljeno, manjka le nekaj odgovorov na 

vprašanja, zato je prosila za pieteto do nekoga, ki te naloge in poslanstvo skrbno opravlja, kakor 

tudi za spoštljivost, vljudnost, prijaznost in izbiro besed na sejah občinskega sveta. Odgovori na 

pobude bodo podani tudi pisno.  

 

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO in postavil eno VPRAŠANJE. 

Pred tem je podal kritiko nad prejemom odgovorov na vprašanja članic in članov občinskega sveta, 

uro in pol pred pričetkom seje in se zahvalil za dogovor/odločitev, da se postopki za prodajo 

zemljišča pri Zdravstvenem domu Gornja Radgona zaustavijo.  
 

Pobuda:  

»Dajem pobudo za asfaltiranje ceste v industrijski coni. Kot izgleda podjetje Var letos še ne bo 

začelo z gradnjo, tako, da je tista cesta, mimo Panvite, ki ima zelo velike »žlake«, res v 

katastrofalnem stanju. Rekli smo, da bomo jo asfaltirali zaradi izgradnje objekta podjetja Var, kar 

pa se sedaj oddaljuje, zato je smiselno razmisliti o tem, da se tudi to čimprej asfaltira.«  
 

Vprašanje:  

»Podatki, s katerimi razpolagam so iz javno dostopnih spletnih portalov (Erar). Od meseca 

novembra naše Komunalno podjetje Gornja Radgona plačuje storitve Simbau-u  4.500 

eur/mesečno. Zanima me, ali naša komunala ne ¨sfolga¨ ali so to kakšne druge storitve. Katere 

storitve mi to plačujemo?«  
 

V tem času (ob 14.14) se je seji pridružil Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na (vseh) 21 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  
 

Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, je podal naslednje tri POBUDE: 

1. »Prebral bi del dopisa Skupnosti občin Slovenije, ki glasi: ¨Občine pričakujejo nezmanjšano 

dostopnost za storitve države v lokalnem oz. regionalnem okolju ob reorganizaciji upravnih 

enot. Krajevna dostopnost upravnih storitev zbližuje državo državljankam in državljanom. 
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Storitve sodobne javne uprave morajo biti uporabnikom čimbolj dostopne in prijazne. Dostopne 

so storitve, ki so čim bližje uporabnikom, zato se naj mreža uporabnikov ne oža oz. ne širi.¨ 

To zadevo smo imeli na mizi na 3. seji občinskega sveta in da ne podpiramo centralizacije oz. 

prenosa nekaterih služb v regionalne centre. Mi kot občina delamo popolnoma isto. V pisarnah 

krajevnih skupnosti smo ukinili tajnico in jo s tem (krajevno skupnost) zaprli za občane. Naj bi 

bilo to kot začasno, ampak traja že dobrega pol leta. Delo tajnice smo prenesli na občinsko 

upravo v Radgono. S tem oddaljujemo storitve občine od občanov, morali pa bi poskrbeti, da 

jih približamo občanom in jih narediti čimbolj dostopne in enostavne. Mislim, da tudi ni problem 

organizacije dela tajnice; živimo v dobi digitalizacije in delo se lahko organizira vsepovsod. Mi 

pa kot zastopnik občanov in naših volivcev moramo poskrbeti, in to tudi pričakujejo od nas, da 

jim te usluge približamo, ne pa jim oddaljimo. Zato zahtevam in prosim, da se pisarne krajevnih 

skupnosti čimprej odprejo, če se seveda spoštovani člani občinskega sveta s tem strinjate.«  
 

2. »Trg svobode – pred Marketom – tik ob občinski stavbi. Tisti, ki prihajajo v prostore občine 

gredo ob ali čez ta trg. Trg je milo povedano zanemarjen. Fontana ne dela, voda v njej je ogabna, 

ob drevesih je listje od jeseni, slabo je pometeno. Grdo stanje. Mislim, da to ni dobro za dober 

vtis o nas, če niti pred lastnim pragom nimamo urejenih površin, ki so v lasti občine. To kaže 

tudi na odnos do preteklosti, kakršna koli pač je.«  
 

3. »Pobuda, ki jo je že dal g. Fartek, glede časa občinskih sej (pričetka sklica sej). Za vas uslužbence 

javne uprave in upokojence je ta ura zelo primerna, za nas, ki še kaj delamo in smo v službah 

pa je to malo prehitra ura. Zato sem malo pogledal kako imajo drugje občinske seje. Sosednje 

občine na primer: Apače – 18. ura, Sveta Ana – 16. ura, Benedikt – 17. ura, Sveta Trojica – 17. 

ura, Cerkvenjak – 17. ura, Sveti Jurij – 17. ura. Iz tega izhaja, da smo mi najhitrejši. Dajem 

pobudo, da bi se to pomaknilo na kasnejšo uro.«  
 

Županja je v ustnem odgovoru g. Žižeku prosila, da so člani in članice občinskega sveta pri 

navajanju nekih informacij korektni; Občina Gornja Radgona namreč ni ukinila tajnice krajevnih 

skupnosti. Vsi predsedniki krajevnih skupnosti so bili seznanjeni, da se bodo naloge tajnice zaradi 

bolezenske odsotnosti za štiri krajevne skupnosti izvajale vsak delovni dan le na sedežu občine, 

predvidoma do 1. 9. 2023. Podani bodo tudi pisni odgovori. 
 

 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, članica  občinskega sveta, je podala naslednjo POBUDO:  

»Že na Odboru za finance in premoženjske zadeve smo se dotaknili te teme, in sicer Načrta 

razvojnih programov. Dajem pobudo občinski upravi, da bi vse predsednike krajevnih skupnosti in 

vzporedno tudi člane seznanili o tem, da so nekatere investicije, ki se tičejo cest, že bile vnesene v 

proračun, in sicer smo 23. 6. 2022 z rebalansom umaknili nekatere investicije, predvsem z 

namenom, da bi uredili območje krožišča v središču mesta. Takrat smo se tudi zavezali – v prejšnji 

sestavi, da bo(mo) občinska uprava in seveda tudi mi, temu sledili in imeli v uvidu, da bo v 

naslednjih letih Načrt razvojnih programov vključeval naslednje ceste, in sicer: Izgradnja 

manjkajočega dela pločnika v Črešnjevcih, Moderniziranje ceste Spodnji Ivanjci – domačija Mir, 

Modernizacija javne poti Ptujska Cesta in Modernizacija dela javne poti Lastomerci – Satlerjeva 

graba.«  
 

 

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO:  

»Pobudo sem od občana pravkar prejel po elektronski pošti. Gre za pisno pobudo občanov za 

spremembo OPPN za območje Trate – enote 5 in turistično športni center (TŠC) Trate. Gre za 

nasprotovanje občanov načrtovani dodatni pozidavi tega območja.« 
 

Pobudo je g. Munda v nadaljevanju v celoti prebral in je priloga posebej izpisane pobude za 

pripravljavca odgovora in tudi priloga arhivskega izvoda zapisnika 5. redne seje.  

 

Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave je podal ustni odgovor. Povedal je, da je navedbe v 

pobudi  prejela tudi Občinska uprava s strani Doma starejših občanov Gornja Radgona, podanih 

kot pritožba v okviru postopka izdaje gradbenega dovoljenja, ki ga vodi Upravna enota Gornja 

Radgona. Vse navedbe bodo tako v postopku izdaje gradbenega dovoljenja proučene, brez teh 

pripomb in pogojev, ki so v pobudi navedeni, gradbenega dovoljenja ne bo možno izdati. Občinska 
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uprava bo preverila še možnosti spremembe OPPN-ja, kljub temu, da lahko sprememba sproži 

pravne zaplete z investitorjem izgradnje bloka.  

Podan bo tudi pisni odgovor. 

 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE:  

»V imenu občanov iz Plitvičkega Vrha (št. 37, 38 in 36) sprašujem, kdaj se bo sanirala javna pot, 

ki poteka neposredno mimo njihovih hiš. Ogled je bil že opravljen s strani občinske uprave in tudi 

izvajalcev. Ampak mine kar nekaj časa, premika se iz leta v leto, mislim pa, tudi sam sem si ogledal 

to, še v funkciji krajevne skupnosti, da je potrebno pristopiti k bolj celoviti sanaciji cestišča pred 

hišami, ker so neposredno ogroženi tudi glede plaza. Ta problematika je naši občinski upravi znana. 

Sedaj vidim, da bomo v letošnjem letu namenili kar nekaj sredstev za te namene. Občani bi radi 

vedeli, kdaj lahko računajo na malo bolj celovito sanacijo tega odseka, dolgega cca. 100 metrov.«  

Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko.  

K tč. 5: Končno poročilo o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja Občine Gornja     

Radgona – pregled poslovanja občine za leto 2022 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal mag. Aleksander KUPLJENIK, direktor Inštituta za javno 

finančno pravo.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani Inštituta za 

javno finančno pravo izdanim Končnim poročilom o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja 

Občine Gornja Radgona – pregled poslovanja občine za leto 2022 in ga predlaga občinskemu svetu 

v seznanitev.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od 

tega 21 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 30 

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in sprejme na znanje Končno poročilo 

o opravljeni redni notranji reviziji poslovanja Občine Gornja Radgona – pregled poslovanja 

občine za leto 2022, ki ga je na podlagi opravljene revizije izdal Inštitut za javno finančno 

pravo, Dunajska cesta 156, 1000 Ljubljana. 

K tč. 5: Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – druga obravnava 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Dominika FRAS, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi.  

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2023 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 

v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – druga obravnava in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 
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Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2023 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: David ROŠKAR, Tomaž MUNDA, županja (odgovor) in Miroslav NJIVAR.  

David ROŠKAR (zahvala za spremembo načina financiranja svetniških skupin), Tomaž MUNDA 

(obrazložitev svojega glasu, mnenje glede prenosa sredstev iz KS G. Radgona na proračun), 

Miroslav NJIVAR (mnenje glede prenosa sredstev KS Gornja Radgona – Panonica na proračun 

občine, svetilke na Noričkem Vrhu).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega  21 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 31 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2023, vključno z vsemi bilancami in obveznimi prilogami.  

K tč. 7: Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Majda FERENC, višja svetovalka v občinski upravi.  

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Pravilnika 

o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – skrajšani 

postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 32 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – skrajšani postopek.  

K tč. 8: Letni program športa v Občini Gornja Radgona za leto 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.   

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa športa v občini 



7 

Gornja Radgona za leto 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 

predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od 

tega 20 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 33 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlagani Letni program športa v občini 

Gornja Radgona za leto 2023.  

K tč. 9: Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne GJS 

zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, podsekretar v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne GJS zbiranja določenih 

vrst komunalnih odpadkov in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Srečko ŽIŽEK, David ROŠKAR, Tomaž MUNDA, Miran DOKL, županja, Srečko 

ŽIŽEK (replika), Miran DOKL (replika).  

Darko FRAS in Miran DOKL sta podala odgovore na izpostavljeno v razpravi.  

Županja je prekinila razpravo in ob 16.22 uri odredila 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 

16.35 uri. Županja je ugotovila, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala 

nespremenjena, saj je bilo na seji navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta in da se 

razprava nadaljuje.  

V nadaljevanju so razpravljali: mag. Marjan ŽULA, David ROŠKAR in Nina Elise REITER 

(predlog za subvencioniranje cene).  

Darko FRAS je pojasnil postopek in način subvencioniranja cene storitve zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa.  

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in 

člani občinskega sveta predloga sklepa o potrditvi elaborata niso sprejeli, z večino opredeljenih 

glasov (21 navzočih, od tega 4 ZA – 17 PROTI). 

Županja je ugotovila, da predlog sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obvezne GJS zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, ni sprejet z večino opredeljenih 

glasov.  

K tč. 16: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 
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- aktivizaciji medijskega kanala (FB profila) Visit Radgona, kjer so združene vsebine povezane 

z dogajanjem v naši občini na področju turizma, kulinarike, kmetijstva, gospodarstva, 

prireditev, delovanja javnih zavodov in društev; 

- uspešno izvedeni prireditvi Piknik v parku, v soboto 27. maja, ki je potrdila dejstvo, da je 

mestni park varno in urejeno okolje namenjeno vsem našim občanom in obiskovalcem; 

- Festivalu ljubezni na gradu Negova, ki je tudi letos privabil mnoge obiskovalce, ljubitelje 

lokalnih ponudnikov penin in dobre glasbe;  

- udeležbi na mnogih zaključnih prireditev naših javnih zavodov in številnih društev, kjer s svojo 

prisotnostjo in prisotnostjo članov občinskega sveta na dogodkih v naši lokalni skupnosti 

izkazujemo spoštovanje vsem našim javnim zavodom in društvom; 

- lepem dogodku na gradu Negova, kjer je sprejela najuspešnejše učence vseh šol v občini,  

katerim je ob tej priložnosti za njihove uspehe in rezultate še enkrat iskreno čestitala; 

- pričetku izvajanja projekta Rune – internetna povezava po celotnem območju občine; 

- uspešno izvedenem simpoziju ob 150-letnici smrti Petra Dajnka, v Špitalu; 

- številnih sklicih sej in razgovorih z vsemi deležniki v javnem podjetju Prlekija d.o.o.;  

- aktivnostih v zvezi z obilnim deževjem s poplavami in plazovi; občina je prejela povračilo 

intervencijskih stroškov po sklepu Vlade RS , v višini 53.253,22 eur in pričela z ocenjevanjem 

škode na stvareh zaradi posledic obilnega deževja. Občani so bili pozvani k podaji prijave 

škode. Občina je prejela 23 vlog za sanacijo kmetijskih zemljišč, 10 vlog za delne škode na 

stavbah in 10 vlog za škodo na infrastrukturi. Aktivirana je bila Civilna zaščita Občine Gornja 

Radgona ter gasilska društva. Občina bo za kritične plazove, kjer so ogrožene stanovanjske 

hiše naročila geološko geotehnično mnenje;  

- načinu ukrepanja ob tovrstnih vremenskih ujmah – pozvala je občane, da kličejo dežurno 

telefonsko številko Komunale Radgona, v kolikor gre za ogrožanje življena pa številko 112;  

- prisotnosti in vsakodnevni dosegljivosti za občane in vse ostale, s katerimi nenehno sprovaja 

stike in o terenskem delu, ki ga opravlja ob pomoči podžupana. 

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

17.00  uri zaključila 5. redno sejo občinskega sveta. 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 


